
Přítomno dle prezence – 27+2 členové přišli v 20:45 

Úvod 

Lenka Folget Klímová zahájila členskou schůzi – ve 20:15 

Proběhla volba -  

Mandátová komise ve složení 

Monika Koubová, 26 – 1 zdržel – 0 -  

Lukáš Zbrožek, 26 – 1 zdržel – 0 -  

Ivo Jennel – mandátová – 26 – 1 zdržel - předseda 

Volební komise 

Iveta Kantová- 26 – 1 zdržel – 0 -  

Jaroslava Kouba - 26 – 1 zdržel – 0 -  

Alexandra Janáčková - 26 – 1 zdržel – 0 - předseda 

Proběhlo schválení programu čl. schůze 

Finanční zpráva – přednesla Z. Horčičková – příloha č.1 – čl. schůze schválila zprávu - proti – 0 – zdržel 

– 1 – 26 pro 

Zpráva KRK – přednesla D. Netolická – příloha č. 2 – čl. schůze schválila zprávu - proti – 0 – zdržel – 1 

– 26 pro 

Zpráva SPK – přednesla D. Volková – příloha č. 3 - čl. schůze . schůze schválila zprávu - proti – 0 – 

zdržel – 1 – 26 pro 

Zpráva o činnosti 2010 – přednesla Nikola Kopečná – příloha č. 4 - čl. schůze . schůze schválila zprávu 

- proti – 0 – zdržel – 1 – 26 pro 

 

Plán činnosti – přednesla Lenka – Folget Klímová – příloha č. 5 – čl. schůze vzala na vědomí 

Uzavření listiny – doplnění kandidáta na do výboru klubu – čl. schůze navrhla jako kandidáta pí. 

Dvořáčkovou Jolanu – kandidát souhlasí se svojí kandidaturou. 

Dále proběhlo představení kandidátů pro volby do výboru a KRK.  

Volba do výboru – proběhla volba s těmito výsledky 

 Dvořáčková –  21 

Klímová – 19 



Koubová – 19 

Volková – 16 

Dita  - 15 

Netolická – 15 

Jennel – 13 

Kozelka – 13 

Veřejnou volbou – byl zvolen do výboru klubu pan Jennel počtem hlasů – 20 

Pan Kozelka – dostal veřejnou volbou 6 hlasů 

Horčičková – 11 

Kratochvílová – 11 

Čapníková - 10 

Volba  - KRK 

Alena Kolářová – 28 

Eva Pávková – 26 

Lucka Náplavová – 18 

Nikodýmová - 12 

Různé 

Návrh  výboru  na řešení  formálních chyb v katalogu Klubové výstavy. ( za práci se platilo )  - návrh 

přednesla Eva Čapníková 

Hlasování  3 – pro  - 16 proti – 5 se zdržel 

24 – přítomných  

Diskuze  

Nebyla žádná 

Závěr – Lenka Folget Klímová ukončila schůzi v 21:40 

Předseda mandátové komise pan Jennel konstatoval, že jednání členské schůze proběhlo v souladu 

se závaznými předpisy. 

Zapsala: Eva Čapníková 

Zapisovatelka předala zápis v tomto znění, předsedkyně L. Folget Klímová doplňuje, že se jedná o 

zápis z členské schůze ze dne 28.5.2011 konané v Jihlavě 


